

### IVMS Policy

#### سياسة IVMS

The driver's IVMS RFID Card is unique to an individual driver with driver's name on it.

يعد بطاقته RFID- IVMS الخاص بالبرنامج فريدًا بالنسبة إلى برنامج التشغيل الفردي الذي يحمل اسم السائق.

Maintain the IVMS RFID Card under your custody during your shift and off shift.

الحفاظ على بطاقته RFID- IVMS تحت إشرافك الخاص أثناء عملك واعطائه الي مدير الرحله/ المشرف في حاله عدم الدوام.

Driver is responsible for the safety & security of the IVMS RFID Card and will be charged in case of lost card.

السائق مسؤول عن سلامة وأمن بطاقة IVMS RFID وسيتم تحميلها في حالة فقدان البطاقة.

It is prohibited to swap or use other driver's IVMS RFID Card. Any unauthorized use shall be investigated and subject to disciplinary actions.

يُحظر تبديل أو استخدام بطاقة IVMS RFID الخاصة بالسائق الأخر. ويخضع أي استخدام غير مأذون به للتحقيق ويخضع لإجراءات تأديبية.

Report any lost or stolen IVMS RFID Card immediately to your JM or Admins.

الإبلاغ عن أي بطاقة IVMS RFID مفقودة أو مسروقة على الفور إلى JM أو المسؤولين

The repetitive loss of IVMS RFID Cards will lead to the disciplinary action.

يمكن أن يؤدي فقدان المتكرر لمفاتيح RFID-IVMS- إلى اتخاذ إجراء تأديبي.

Insure the IVMS is working prior to each journey and report the faults immediately to the JM/Admin or to HSE Team.

تأكد من أن نظام RFID-IVMS يعمل قبل كل رحلة وأن يبلغ عن الأخطاء مباشرة إلى المشرف المباشر على الخط.

Feedback sessions shall be attended when invited. Failure to do so will be deemed as disciplinary offence.

يجب حضور جلسات الملاحظات عند دعوتها. ويعتبر عدم القيام بذلك جريمة تأديبية.

The IVMS non consequence matrix will applicable to all IVMS Violation offences in line with the parameters as stated in MFTC-HSE-IVMS-06 in line with the OPAL Road safety standard and PDO SP-2000.

ستطبق عواقب قواعد إنقاذ الحياة على جميع مخالفات السرعة الزائدة وانتهاك حزام الأمان بما يتماشى مع المعايير المذكورة في MFTC-HSE-IVMS-06

In the event of termination; the IVMS RFID Card shall be returned back to the JM/ Admin or HSE Team.

في حالة مغادره الشركه ؛ يجب إعادة مفاتيح RFID-IVMS- إلى JM أو المسؤول عن الموقع

**Mabkhoot Saad Mukadam Al Mahri**  
Managing Director

**مبخوت سعد مقدم المهري**  
رئيس المجلس إدارة